
ملی پوش کشتی فرنگی کشورمان گفت: مبالغ قرارداد کشتی گیران 
در مقایسه با برخی از رشته های ورزشی دیگر قابل مقایسه نیست 
دنبال  به  ورزش  کنار  در  باعث می شود که کشتی گیر  امر  این  و 

شغل دیگر باشد.
مهرداد مردانی در حاشیه ثبت قرارداد تیم های کشتی در لیگ برتر، 
کرد:  بیان  خبرنگاران  جمع  در  خوزستان  کشتی  هیات  محل  در 
تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتم و در این مدت سعی کردم به 
تمرینات بدنسازی بپردازم هر چند از تشک کشتی دور بودم و این 

موضوع باعث ناراحتی ام است.
وی با بیان اینکه کشتی گیران ملی پوش چند ماه  از سال در اردوی 
تیم ملی هستند و تنها درآمد آنها حضور در مسابقات لیگ است 
گفت: امسال با تیم فولاد اکسین قرارداد بستم و قرار است در وزن 

۶۳ کیلوگرم برای این تیم کشتی بگیرم.
ملی پوش کشتی فرنگی کشورمان با اشاره به اینکه حسین نوری 
ملی پوش کشورمان چندی پیش به بیماری کرونا مبتلا شد که 
الان وضعیت  بهتری دارد افزود: این بیماری مختص همه مردم 
بوده لذا انتظار دارم مردم این بیماری را جدی بگیرند و از ماسک 

استفاده کرده و سعی کنند کمتر از منزل خارج شوند. 
ما ورزشکاران در این چند ماه بسیار اذیت شدیم و مجبور هستیم 

تنهایی تمرین کنیم.  
وی در خصوص حضورش در رقابت های المپیک گفت: المپیک 
یک سال عقب افتاد و این موضوع یک شانس مجدد برای سایر 

کشتی گیران است، من هم تمام تلاشم را می کنم که دوبنده تیم 
ملی را در این پیکارها به تن کنم.

مردانی ادامه داد: چرخه انتخابی تیم ملی بسیار خوب است و باعث 
می شود که هیچ کشتی گیری با یک برد به المپیک نرود همچنین 
سال  یک  طول  در  ندهد.  دست  از  را  خود  شانس  باخت  یک  با 
چندین مسابقه انتخابی برگزار می شود و در آخر سرمربی تیم ملی 

تشخیص می دهد چه نفراتی به المپیک اعزام شوند.
کشتی  هیات  در  آمده  وجود  به  تغییرات  خصوص  در  وی 
خوزستان گفت: امیدوارم این تغییرات به سود هیات باشد آقای 
صاحب از کارکشته های این رشته است و امیدوارم روند خوبی 

باشد. داشته 
رامین طاهری دیگر ملی پوش کشتی فرنگی کشورمان نیز گفت: 
بسیار خوب  گیران  آمادگی کشتی  برای  لیگ  مسابقات  برگزاری 
در  است.  ورزشکاران  حال  کمک  مالی  لحاظ  به  همچنین  است 
این مدت با هماهنگی هیات کشتی خوزستان به صورت انفرادی 

تمرین می کنیم تا آمادگی خود را حفظ کنیم.
وی با بیان اینکه اینگونه نیست که یک کشتی گیر یک شبه به 
تیم ملی برسد افزود: قرار بود امسال برای گرفتن سهمیه المپیک 
در مسابقات شرکت کنم اما کرونا موجب شد که مسابقات تعلیق 

شود و باید دید در آینده چه اتفاقی رخ می دهد.
فرنگی  کشتی  قطب  خوزستان  گفت:  کشورمان  پوش  ملی  این 
کشورمان است اما متاسفانه آنگونه که باید به این رشته رسیدگی 

نمی شود و امکانات اندکی در اختیار کشتی گیران است لذا انتظار 
داریم که به وضعیت کشتی بیشتر رسیدگی شود.

وی ادامه داد: در تمام رده های سنی حداق پنج تا ۶ کشتی گیر 
از خوزستان در تیم ملی حضور دارند و این موضوع نشان از قدرت 
کشتی فرنگی این استان دارد. برخی از شهرستان های خوزستان 
روبه رو هستند؛  امکانات  با کمبود  اما  دارد  بالایی  بسیار  ظرفیت 
اگر خانه کشتی در شهرستان های ایذه و اندیمشک احداث شود 
به  مسوولان  امیدواریم  لذا  شود  می  بهتر  ما  برای  کار  شرایط 

خواسته کشتی گیران رسیدگی کنند.
ام نیست و  از کشتی کفاف زندگی  افزود: درآمد حاصل  طاهری 
مجبور هستم شغل آزاد داشته باشم. تمام تلاشم را برای حضور در 

المپیک می کنم و امیدوارم به این مهم برسم.

سرمربی استقلال خوزستان گفت: گرمای بیش از حد اهواز کارمان 
را برابر حریفان سخت تر کرده و نمی توانیم تمریناتمان را در شرایط 

ایده آلی برگزار کنیم.
گل  مقابل  تیمش  برد  از  پس  اصل  خلیفه  امیر  ایرنا  گزارش  به 
بازی  کرد:  بیان  آنلاین  خبری  نشست  در  اهواز  در  البرز  ریحان 
بسیار سختی داشتیم؛ گل ریحان تیم باتاکتیکی بود و ما را آزار داد 
اما جا دارد از بازیکنان تیمم به خاطر بازی قابل قبولی که ارایه 

دادند تشکر کنم.
وی افزود: باید از فرصت های به دست آمده در هر بازی حداکثر 
قدری  گلزنی  امر  در  امروز  متاسفانه  که  باشیم  داشته  را  استفاده 
ناموفق بودیم. در آینده باید در این زمینه بیشتر کار کنیم و این 

اشکال را برطرف کنیم.
استقلال  هواداران  به  تبریک  با  خوزستان  استقلال  سرمربی 
خوزستان و مجموعه گروه ملی گفت: فکر می کنم تنها دلیلی که 

باعث شد این اتفاقات خوب پس از چهار ماه وقفه برای خوزستان 
رقم بخورد، همدلی بازیکنان و مجموعه استقلال خوزستان است.

وی ادامه داد: در هر ۲ نیمه بیشتر دقایق بازی توپ و میدان را 
در اختیار داشتیم، چندین موقعیت گلزنی داشتیم اما توپ های ما 

به غیر از ۲ بار تبدیل به گل نشد. ما در هر مسابقه موقعیت گل 
زیادی ایجاد می کنیم اما متاسفانه از بدشانسی، توپ ها تبدیل به 

گل نمی شود.
خلیفه اصل با اشاره به اینکه بازیکنانم با تمام وجود بازی کردند 
گفت: اکنون تیم ما ۴۵ امتیاز دارد و با تمام وجود ۲ بازی دیگر را 

انجام می دهیم تا با دست پر از میدان خارج شویم.
وی گفت: شناخت خوبی از گل ریحان داشتیم، آنها در هفته ها 
اخیر روند خوبی داشتند اما بچه ها زحمت کشیدند و توانستیم با 

یک برنامه ریزی خوب یک برد شیرین در اهواز کسب کنیم.
از  پس  البرز  ریحان  گل  تیم  سرمربی  منیعی  میثم  است  گفتنی 
پایان بازی ورزشگاه را ترک کرده و در نشست خبری حاضر نشد.

در  البرز  ریحان  گل  و  خوزستان  استقلال  های  تیم  دیدار 
خوزستان  استقلال  صفر  بر   ۲ برتری  با  اهواز  تختی  ورزشگاه 

پایان رسید. به 

مهدی رسول پناه گفت: پیش از این با برانکوی بزرگ خوب رفتار 
نشد و او بعد از کسب ۷ جام با پرسپولیس شایسته این موقعیت نبود.

به نقل از سایت باشگاه پرسپولیس، مهدی رسول پناه در خصوص 
آخرین وضعیت پرونده های این باشگاه گفت: در شرایط دشواری 
هستیم که چند پرونده بین المللی که ممکن است برای پرسپولیس 
دردسرساز شوند، در مراحل مهمی هستند و بعد از پرداخت نشدن 
طلب مربیان و بازیکنان خارجی در یکی، دو سال گذشته اکنون آن 

زمان تاریخی و سرنوشت ساز برای باشگاه فرا رسیده است.
نداریم.  تعارف  خودمان  با  داد:  ادامه  پرسپولیس  باشگاه  سرپرست 
پیش از این با برانکوی بزرگ خوب رفتار نشد و او بعد از کسب 
۷ جام با پرسپولیس شایسته این موقعیت نبود. اما با وجود مسائل 

و مشکلات مالی فراوان، استارت حل کامل این مشکل و راحت 
کردن خیال هواداران از چند ماه پیش زده شده است. از جمله اینکه 
از مدت ها قبل تلاش ها در زمینه های حقوقی، نامه نگاری ها و تامین 
منابع مالی آغاز شده و گام های مهمی هم در این جهت برداشته 

شده است.
رسول پناه گفت: باشگاه پرسپولیس در حال حاضر در تلاش است 
و  اقدام کند  نیاز  اعتبار مورد  تامین  به  نسبت  منابع مختلف،  از  تا 
امیدواریم با تلاش هایی که در هیات مدیره و از سوی معاونان و 
مدیران و همه ارکان مجموعه در حال انجام است موفق به انجام 
این مهم شویم. به این معنی که به جای استفاده از ظرفیت های 
حقوقی برای عقب انداختن پرداخت ها و ارجاع آن به آینده و احتمالا 

مدیران آینده، نسبت به حل مشکل هر چند سخت و دشوار اقدام 
شود. در این مسیر قطعا حمایت روانی و معنوی هواداران بسیار موثر 
خواهد بود و انگیزه و انرژی لازم را به مجموعه خواهد داد. او گفت: 
چندی پیش در نامه ای به فیفا، درخواست شد طلب دو دستیار برانکو 
یعنی زلاتکو ایوانکوویچ و ایگور پانادیچ از محل دارایی پرسپولیس 
نزد فیفا پرداخت شود که در موارد قبلی به عنوان یک رویه قابل 
قبول از سوی فیفا پذیرفته شده بود. همچنین در ارتباط با مطالبات 
مارکو استیلینوویچ هم برنامه ریزی شده که به زودی نسبت به تسویه 
مطالبات وی اقدام شود. همه اینها در حالی  است که برنامه اصلی 
باشگاه در این زمان مربوط به تامین منابع مالی برای انجام تعهدات 

نسبت به برانکو ایوانکوویچ بوده.

پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان اینکه دیدار سپاهان و استقلال 
جذابیت بالایی نداشت، گفت:ـ امید نورافکن باید بداند فوتبالش را از 

کجا شروع کرده است.
برتر  لیگ  و هفتم  بیست  هفته  نتایج  مورد  در  زاده  فنونی  مهدی 
اظهار داشت: شرایط در جدول به گونه ای شد که بالانشین های 
جدول اکثرا با تساوی کارشان به پایان رسید و به نوعی همه برای 

استقلال بازی کردند.
وی افزود: با پیروزی استقلال برابر سپاهان، شانس این تیم نسبت 
به دیگر تیم ها برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان بیشتر شد اما این 
تیم هنوز به شرایط ایده آل نرسیده و نیاز است که مدیران باشگاه 

برای جذب بازیکنان جدید هر چه زودتر اقدام کنند.
سپاهان  برابر  استقلال  عملکرد  مورد  در  استقلال  سابق  هافبک 

تصریح کرد: در نیمه اول بازی خوبی را شاهد نبودیم. هر دو تیم 
بیشتر محتاط بودند و نتوانستند یک بازی جذاب و فنی را به نمایش 
بگذارند اما با شروع نیمه دوم استقلال کاملا سوار بر بازی شد و 
توانست از هوشیاری کریمی و دیاباته استفاده کرده و گل اول را 
به ثمر برساند. کریمی این روزها از آمادگی بالایی برخوردار است و 
بازی های قابل قبولی از خود ارائه می دهد و دید بالای او باعث شد 
تا استقلال بتواند گل اول را وارد دروازه سپاهان کند. البته نباید از 

نقش دیاباته هم به سادگی بگذریم
زمین  کنار  در  نویی  قلعه  نبود  در مورد سپاهان گفت:  زاده  فنونی 
تأثیرات منفی بروی تیم داشت. حضور سرمربی باعث می شود که 
بازیکنان گوش به فرمان او باشند و نکاتی که یادآوری می کند را در 
زمین پیاده کنند. البته آوردن مهدی کیانی به خط دفاعی تاحدودی 

عملکرد هافبک های استقلال را تضعیف کرده بود و ما دیدیم بعد 
از گل دوم استقلال، او به جای خود بازگشت و بارها با پاس های 

خوب برای استقلال دردسر ساز شد.
وی در مورد گل به خودی شایان مصلح مدافع سپاهان گفت: سالها 
بازی  حریف  برابر  خواهد  نمی  بازیکنی  هیچ  کردم.  بازی  فوتبال 
ضعیفی از خود به نمایش بگذارد. با توجه به اتفاقاتی که برای مصلح 
به وجود آمده بود بهتر بود در این بازی به میدان نمی رفت. او بر 
روی هر دو گل استقلال مقصر بود. یک پنالتی داد و یک گل به 
خودی هم زد و سپاهان از حضور او در زمین ضرر کرد. البته باید 
مسئولان باشگاه سپاهان خصوصا کادر فنی این بازیکن را از لحاظ 
روحی و روانی به شرایط ایده آل بازگردانند که او بتواند در بازی های 

آینده به تیم خود کمک کند. 
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پيامبر اكرم)ص(: 
ولايت على بن ابيطالب دژ 

محكم من است، پس هر كس 
داخل قلعه من گردد، از آتش 

دوزخم محفوظ خواهد بود.

خبر خبر ورزشي
 خورخه والدانو :

وينيسيوس مى تواند
 بلای جان منچسترسيتى شود

سرمربی و بازیکن سابق رئال معتقد است سطح تیم های به 
قدری نزدیک است که مشکل بتوان تیمی را به عنوان شانس 

اول قهرمانی چمپیونزلیگ نام برد.
 جمعه و شنبه پیش رو ۴ بازی باقیمانده یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان به انجام خواهد رسید تا چهره 8 تیم نهایی دور یک 

چهارم نهایی نیز مشخص شود.
رئال مادرید-سیتی، بارسا-ناپولی، بایرن-چلسی و یوونتوس-

لیون دیدارهایی هستند که باید به انجام برسند. صعود اتلتیکو، 
آتالانتا، پی اس جی و لایپزیش از قبل مشخص شده است.

یکی از حساس ترین این بازی ها قطعا سیتی-رئال مادرید در 
اتحاد خواهد بود؛ در حالی که بازی رفت را سیتیزن ها 1-۲ در 

مادرید پیروز شده اند.
خورخه والدانو در مورد این بازی به اوندا سرو گفت:» زیدان در 
لالیگا نشان داد که چه تیمی قدرتمندتر است و با این قهرمانی، 
خواهد  سیتی  مصاف  به  مضاعفی  قدرت  و  باروحیه  را  رئال 
فرستاد. این رئال با رئال بازی رفت تفاوت زیادی دارد و معتقدم 
اگر به وینیسیوس از ابتدا میدان داده شود، کار را برای سیتی 

بسیار دشوار خواهد کرد.«
والدانو در مورد شانس بارسا برای صعود به یک چهارم نهایی 
گفت:» قطعا بارسا شانس اول پیروزی بر ناپولی است. پس از 
ناکامی در لالیگا این تیم نیاز به استراحت و دوری موقتی از 
فوتبال داشت و حالا وضعیت روحی مناسبت تری دارند؛ هرچند 
معتقدم ناپولی نسیت به بازی رفت تیم بهتری شده و بارسا 

برعکس نسبت به زمستان دچار افت شده است.«

فاصله 4 امتيازی الدحيل با الریان ؛
حريف قطری پرسپوليس صدرنشين ماند

الدحیل با گلزنی مونتاری و ادمیلسون موفق به کسب پیروزی 
برابر الغرافه شد.

 در ادامه بازی های هفته نوزدهم لیگ ستارگان قطر تیم الدحیل 
که یکی از رقبای پرسپولیس در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا است، از ساعت ۲۰:1۵ یکشنبه شب در استادیوم جاسم بن 

حمد به مصاف تیم رده چهارمی الغرافه رفت.
الدحیل در دقیقه ۴ حمله همه جانبه ای از جناح چپ زمین 
الغرافه را در  تدارک دید که توپ ارسالی به محوطه جریمه 
یک رفت و برگشت، محمد مونتاری با شوت روی پای چپ 

تبدیل به گل کرد.
ادمیلسون جونیور که به تازگی قراردادش با الدحیل را تمدید 
کرد، مقابل الغرافه به عنوان یار جانشین به زمین آمد و موفق شد 
در دقیقه 8۰ توپ ارسالی توسط سلطان البریک را در موقعیتی 
مشکوک به آفساید و با ضربه پای راست بزند تا گل دوم تیمش 
به ثمر برسد.الدحیل که در نخستین مسابقه ی پساکرونایی به 
تساوی رسیده بود، امشب موفق به کسب پیروزی ۲ بر صفر 
خارج از خانه مقابل الغرافه شد تا ۴۶ امتیازی شود و ضمن حفظ 
صدر جدول لیگ ستارگان قطر، فاصله خود با الریان رده دومی 

را به ۴ امتیاز افزایش دهد.

فاش شد ؛
 سری آ در آستانه لغو كامل قرار داشت

وینچنزو اسپادافورا، وزیر ورزش ایتالیا می گوید که رقابت های 
سری آ تا آستانه لغو کامل نیز پیش رفته بوده است.

ایتالیا اولین کشور اروپایی بود که با بحران شدید ناشی از شیوع 
ویروس کرونا روبه رو شد و این موضوع تعلیق کامل رقابت 
های ورزشی در این کشور و سایر محدودیت ها را در پی داشت 
اما با هر فراز و نشیبی که بود رقابت سری آ از چندی پیش 

پیگیری شد و امشب پرونده آن به طور کلی بسته خواهد شد.
وزیر ورزش ایتالیا یعنی وینچنزو اسپادافورا اما حالا مصاحبه 
تا  آ  جالبی را مطرح کرده و می گوید که رقابت های سری 
آستانه لغو کامل نیز پیش رفته است. او در این باره گفت: " 
پرونده طولانی ترین فصل رقابت های سری آ امشب و در 
یکی از سخت ترین دوران ها برای کشورمان طی سال های 
اخیر، بسته خواهد شد. هفته ها و ماه ها با مشکلات زیادی 
روبرو بودیم و تنها فکر ما این بود که چگونه با این بیماری کنار 
بیاییم، تخت خواب ها را افزایش دهیم و زندگی های بیشتری 

را نجات دهیم."
اسپادافورا در ادامه گفت: " در این هفته ما واقعاً فکر می کردیم 
که رقابت های سری آ به طور کلی لغو خواهد شد و تا آستانه 
رخ دادن این اتفاق نیز پیش رفتیم. با این حال و با توجه به 
پروتکل های بهداشتی که رعایت کردیم نه تنها مسابقات را 
پیگیری کردیم بلکه توانستیم آن را در بهترین زمان ممکن به 
پایان برسانیم. تبریک صمیمانه من به یوونتوس برای نهمین 
قهرمانی متوالی و البته چیرو ایموبیله برای فتح کفش طلای 

فوتبال اروپا."

صبر بارسا تمام شد ؛ 
جانشين نيمار در فهرست فروش

بارسا نام عثمان دمبله را در فهرست فروش قرار داده ولی هیچ 
تیمی حاضر به پرداخت رقم بالایی برای او نیست.

عثمان دمبله یازده فوریه گذشته در فنلاند تحت عمل جراحی 
زانو قرار گرفت و فصل را از دست داد. شیوع کرونا و تعطیلی 
رقابت های لالیگا خبر خوبی برای دمبله محسوب می شد و 
گمانه زنی هایی در مورد بازگشت او از آگوست و امکان حضور 
در فهرست لیگ قهرمانان بارسا به گوش می رسید ولی نتیجه 
تست های پزشکی او چندان مثبت نبوده و هرچند به تمرینات 
گروهی بارسا بازگشته ولی بعید است شنبه آینده برابر ناپولی 

فرصت حضور در میدان را پیدا کند.
   مصدومیت های پی در پی به دمبله اجازه درخشش در بارسا 
را نداده اند و پس از مصدومیت اخیر، باشگاه به جای او اقدام به 
جذب مارتین برایثویت کرد که خرید موفقی برای بازی های 
لالیگا نشان نداد. ستاره فرانسوی سال ۲۰1۷ با رقم 1۰۵ + ۴۰ 

میلیون یورو و به عنوان جانشین نیمار از دورتموند جذب شد.

 تاکيد پزشكان استقلال ؛
 قايدی و دياباته مشكلى ندارند

کادر پزشکی استقلال تاکید کرد که دو مهاجم استقلال مشکلی 
برای بازی با شهرخودرو نخواهند داشت.

 مهدی قایدی و شیخ دیاباته دو ستاره خط حمله استقلال هستند 
که با مصدومیت جزئی دست و پنجه نرم می کنند. قایدی در 
بازی آبی ها مقابل نساجی مصدوم شد و حدود یک هفته با درد 
به تمرینات ادامه داد و شنبه شب مقابل سپاهان هم با همین 
درد به میدان رفت.از طرف دیگر دیاباته در اواخر نیمه دوم مقابل 
سپاهان مصدوم شد واز زمین بازی بیرون رفت. این دو بازیکن 
البته مصدومیت جدی ندارند و با اعلام کادر پزشکی استقلال انها 
به دیدار با شهرخودرو می رسند. بی تردید حضور دیاباته و قایدی 
در ترکیب آبی ها اهمیت ویژه ای برای کادرفنی و به خصوص 
فرهاد مجیدی دارد و به همین خاطر کادر پزشکی استقلال 
نهایت تلاش خود را برای بازی کردن آنها در دیدارهای آینده 

خواهندکرد. هرچندکه الان نیز مشکل حادی ندارند.

برد مقابل سپاهان برای فرهاد گران تمام شد ؛
پاداش 200 دلاری مجيدی

 به بازيكنان استقلال
سرمربی استقلال بعد از برد مقابل سپاهان به هر یک از بازیکنان 

تیمش مبلغ ۲۰۰ دلار پاداش داد.
فرهاد مجیدی سرمربی جوان آبی ها معمولا در بحث های 
رابطه  که  آنجایی  از  و  می کند  عمل  موفق  بسیار  انگیزشی 
صمیمانه ای هم با شاگردانش دارد همواره مسائل ویژه ای بین 

آنها وجود دارد.
یکی از این موضوعات پاداش های نقدی است که مجیدی 
برای بازیکنان استقلال در نظر می گیرد. او که قبلا هم به برخی 
بازیکنان بابت کارهای خاص شان پاداش هایی داده بود، قبل از 
بازی با سپاهان هم وعده کرد در صورت برد در این مسابقه به 
هر یک از بازیکنانی که در اردوی قبل از بازی باشند مبلغ ۲۰۰ 
دلار نقدی پاداش می دهد. بعد از پیروزی استقلال مقابل سپاهان 
مجیدی به این وعده خود عمل کرد و به هرکدام از بازیکنانی که 
در اردوی قبل از دیدار حاضر بودند مبلغ ۲۰۰ دلار پاداش داد تا 

روحیه آنها برای دیدار با شهرخودروی مشهد نیز بالا برود.
این در حالی است که مسئولان باشگاه استقلال هم در نظر 
دارند پاداش دو برد مقابل پارس جنوبی و سپاهان را قبل از دیدار 
با شهرخودرو به حساب بازیکنان و کادرفنی واریز کنند. گفتنی 
است؛ استقلال روز پنجشنبه در مشهد میهمان شهرخودرو است.

در باشگاه آنتورپ بلژیک ؛
مبلغ رضايتنامه بيرانوند 

به حساب پرسپوليس واريز شد
باشگاه آنتورپ بلژیک باقیمانده مبلغ رضایتنامه علیرضا بیرانوند را 

به حساب باشگاه پرسپولیس واریز کرد.
سه  قراردادی  عقد  با  که  پرسپولیس  پوش  ملی  بان  دروازه 
ساله به این تیم ترانسفر شد با موفقیت در تست های پزشکی 
این باشگاه شرکت کرد تا قرارداد او حالت اجرایی پیدا کند و 
مسئولان باشگاه آنتورپ طبق تعهد خود اقدام به پرداخت ۵۵۰ 

هزار دلار از رضایتنامه سنگربان جدید خود کنند.
طبق توافق سه جانبه بین بیرانوند با باشگاه های آنتورپ و 
پرسپولیس، مبلغ رضایتنامه این دروازه بان ۷۰۰ هزار دلار بود که 
1۵۰ هزار دلار آن هنگام امضای قرارداد به حساب پرسپولیس 
واریز شد و باقیمانده آن نیز پرداخت شد. باشگاه پرسپولیس قصد 
دارد تمام و کمال این مبلغ را به حساب برانکو ایوانکوویچ واریز 
کند تا بخشی از طلب یک میلیون و 11۳ هزار یورویی سرمربی 
پیشین خود را قبل از اولتیماتوم فیفا پرداخت کند.فدراسیون 
جهانی فوتبال در آخرین نامه خود به باشگاه پرسپولیس اعلام 
کرده بود بایستی طلب برانکو را تا 1۶ مرداد به حساب اعلام شده 
از سوی وی واریز کند تا با محرومیت های انضباطی روبرو نشود.

نادری همچنان زیرنظر بدنساز ؛
ترابى با پرسپوليس تمرين مى كند

هافبک مصدوم پرسپولیس با اجازه پزشک این تیم در تمرینات 
گروهی حاضر می شود.به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از 
سایت باشگاه پرسپولیس، مهدی ترابی که در چند بازی اخیر 
آغاز دوباره  با  نداشت  به دلیل مصدومیت حضور  پرسپولیس 
تمرینات بعد از یک روز تعطیلی، همراه با سایر بازیکنان به تمرین 
خواهد پرداخت.علیرضا حقیقت پزشک تیم پرسپولیس در این 
خصوص گفت: ترابی امروز در تمرینات گروهی حاضر خواهد 
شد و دقایقی هم با بدنساز تیم به صورت اختصاصی کار خواهد 
کرد. امیدواریم که این بازیکن مشکلی برای بازی با ذوب آهن 
نداشته باشد  تا در صورت صلاحدید کادرفنی، در لیست این 
دیدار قرار بگیرد.وی در خصوص وضعیت محمد نادری هم 
افزود: نادری همچنان زیر نظر مربی بدنساز کار خواهد کرد و 

وضعیت او را مجددا زیر نظر خواهیم گرفت.

در پارالمپيک ؛
برنامه بازی های 2020 توكيو اعلام شد

کمیته برگزاری بازی های المپیک و پارالمپیک، برنامه بازی های 
پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو را که با یک سال تاخیر برگزار خواهد 

شد، منتشر کرد.
بازی های پارالمپیک ۲۰۲۰ توکیو که به دلیل شیوع کرونا به 
تعویق افتاد و قرار است سال آینده برگزار شود، از روز سه شنبه ۲۴ 
آگوست )۲ شهریور 1۴۰۰( با برگزاری مراسم افتتاحیه آغاز می 
شود و روز یکشنبه ۵ سپتامبر )1۴ شهریور( با برگزاری مراسم 
اختتامیه به پایان خواهد رسید.نخستین مدالی که قرار است در 
این رویداد توزیع شود، روز ۲۵ آگوست و در دوچرخه سواری 
 Shizuoka ورزشگاه  در  که  است  بانوان  تریل  تایم 

prefecture برگزار خواهد شد.
در رشته های شنا،  بر دوچرخه سواری،  روز نخست علاوه  در 
ویلچر،  با  بسکتبال  ویلچر،  با  شمشیربازی  ویلچر،  با  راگبی 
تنیس روی میز و گلبال نیز مسابقاتی برگزار می شود و در شنا و 

شمشیربازی مدال توزیع خواهد شد.

مدیرعامل باشگاه فولاد : 

هواداران تیم اسیر حاشیه نشوند
چند  گفت:  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
موفقیت  و  برتر  لیگ  رقابت های  پایان  تا  بازی 
تیم فولاد باقیمانده و هواداران باید هوشیار بوده و 

اسیر حواشی نشوند.
باشگاه  مدیرعامل  آذری  سعید  ایرنا  گزارش  به 
این  دیدار  آستانه  در  دوشنبه  روز  فولادخوزستان 
تیم با نفت مسجدسلیمان در پست اینستاگرامی 
آخرین  و  باشیم  آگاه  خوبی  به  نوشت:باید  خود 
قدم ها برای رسیدن به موفقیت را با هم برداریم 
وجودمان  ذره  آخرین  تا  خداوند  به  ایمان  با  و 
تیم فولاد  به هواداران  تلاش کنیم. وی خطاب 
از سوی خود ،کادر  خوزستان گفت: وظیفه دارم 
رتبه  عالی  مدیران  و  همکاران  قهرمانان،  فنی، 
کنمکه  قدردانی  و  تشکر  شما  از  فولادخوزستان 
به  تا  کردید  مبارزه  ما  پای  به  پا  وجود  همه  با 

موفقیت نزدیک شویم.
کرونا،  بیماری  افزود:  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 

اشتباهات سهوی داوران، بی عدالتی و سیاه نمایی 
نتوانسته  هیچ  یک  دوست،  ظاهر  به  دشمنان 
حرکت رو به رشد تیم فولاد را متوقف کند، هر 
متوقف  هرگز  اما  شد  کند  سرعتمان  گاهی  چند 

رقبای  مراقب  اینکه  از  بیشتر  گفت:  وی  نشد. 
خود باشیم باید از درون خودمان مراقبت کنیم و 
اجازه ندهیم اشخاصی که تا دیروز اعتقاد داشتند 
از روش های  امروز  و  نمی توانیم موفق شویم  ما 

تخریبی دیگری برای جلوگیری از پیشرفت تیم، 
استفاده می کنند به فعالیتشان ادامه دهند.

آذری ادامه داد: اینکه مرتب فشار روانی راه یابی 
و  کنند  تحمیل  تیم  بر  را  آسیایی  مسابقات  به 
های  شیوه  از  یکی  بزنند  هم  بر  را  تیم  تمرکز 
تخریبی است،همان هایی که اعتقاد داشتند این 
هستند  لازم  ظرفیت   فاقد  بازیکنان  این  و  کادر 
حالا با ایجاد بار روانی مضاعف سعی در بر هم 

زدن آرامش و تمرکز تیم دارند.
به هواداران  متعلق  تیم فولاد  اینکه  بیان  با  وی 
با اصالت خود که از  است گفت: ما به هواداران 
همه لحاظ تیمشان را حمایت کردند بدهکاریم و 
مطمئن باشید با همه وجود برای شادی آنها می 
جنگیم. تیم فولاد خوزستان هم اکنون با کسب 
۴۳ امتیاز در مکان ششم جدول رده بندی لیگ 
برتر فوتبال کشور قرار داشته و از شانس بالایی 

برای کسب سهمیه آسیایی برخوردار است.

ملی پوش کشتی فرنگی :

قرارداد کشتی گیران قابل مقایسه با برخی رشته ها نیست

سرمربی استقلال خوزستان :

 گرمای شدید کارمان را سخت کرده است

سرپرست باشگاه پرسپوليس :  با برانکوی بزرگ خوب رفتار نشد!

مهدی فنونی زاده :  رفتار نورافکن مقابل استقلال حرفه ای نبود


